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Zwracam sig z pro$b4 o usunigcie pochytych drzew lub pr4majmniej ich konar6w

zwisaj4cych nad chodnikiem i Scie2ke rowerow4 w pobliZu przej{;ciadla pieszych na pocz4tku ulicy

Willowej ( przed Zespolem Szkol m 8 ). Drzewa te, ztxNaszcza przy niekorzystnych warunkach

atuosferycmych, stanowi4 ogronrne zagoaeme dla pieszych i rowerzyst6w w szczegolnoSci dla

uczni6w z pobliskiej szkoty.
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